
Referat bestyrelsesmøde 09.01.23, kl.17:00 

 

Deltagere: Ole Vinberg Larsen (OVL), Henrik Sattrup (HS), Pernille Nielsen (PN), 

Jakob Søegaard (JS), Anne Christensen (AC, referent) 

Afbud: Gurli Gøbel (GG) 

1) Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

2) Opfølgning fra sidst og mails 

 Hjemmeside – PN skriver ’Ny hjemmeside’ med større skrift på den gamle 

side og fjerner sider ikke i brug. 

3) Turneringer afviklet og i nær fremtid 

 Simultanturnering 15.01.23 – ikke Distrikt Nordsjællands turnering. Deltagere 

kan ses på Kreds 2’s hjemmeside.  

JS oplyste, at 100 kr. bibeholdes af spillestedet og 50 kr. sendes videre til 

kredsen.  

Pt i alt 158 par, men ikke jævnt fordelt mellem spillestederne. Det er første år 

det bliver afholdt, så der kan være nogle indkøringsproblemer.  

AC lægger reminder på Facebook.  

 Damepar 21.01.23 Pt 3-4 par. AC lægger reminder på Facebook. 

 Åbent par 25.02.23  

Fra næste år er der 24 par i superligaen, 40 par i 1. division og 2. division er 

åben, men parrene skal have deltaget i distriktsfinalen. 

Distriktet betaler vinderne fra distriktsfinalen for deltagelse 2. division, men 

ikke hvis de vindende par spiller i superliga eller 1. division, hvor parrene selv 

betaler. Dvs. distriktet kan herved f.eks. betale for nr. 5 og 6, men ikke nr. 1-4.  

Lidt kringlet  

AC rundsender invitationen til distriktsmesterskabet til godkendelse i 

bestyrelsen. 

4) Udviklingsfonden 

Intet nyt 

 

5) Generalforsamling 25.03.23, kl. 10:30  

Afholdes i Slotsbridge’s lokaler. Tilmelding til morgenmad nødvendig.  

OVL kontakter mulige dirigent kandidater.  

 

 



Ny formand for distriktet: 

OVL har haft kontakt med en mulig kandidat til formandsposten, som desværre 

takkede nej. Derudover har bestyrelsen to mulige kandidater, som OVL kontakter.  

 

Nordsjælland har 2 pladser i Kreds 2: formandsposten + 1 mere. Henning Mikkelsen 

er pt. det andet medlem.  

 

6) Eventuelt 

JS har modtaget en del ansøgninger om fremtidige guldturneringer. Der var enighed 

om, at han sender dem direkte videre til forbundet, som må vurdere, om klubberne er 

berettiget til guldturneringer. 

Bestyrelsen bevilgede indkøb af printer. 

7) Næste møde 

Mandag den 6. marts, kl 17, Mariehøj, Holte 


